
Info punkter fra bestyrelsesmøde 12/1-23: 

• Årsopgørelserne er sendt ud og kan findes i Min forsyning. 
• Adm. gennemgår i år alle husstandens BBR registrering op imod, hvad der står hos os. Det er en 

arbejdstung opgave, som vi derfor kun foretager ca. hvert 3. år – men forbrugerne er oplyst om at 
de også selv skal kontrollere. Det står på deres årsopgørelse. 

• Ift. varme produktionen er vores samlede produktion 8,5 % mindre end sidste år – så der er sparet 
rundt omkring.  

• Vi har reduceret vores gasproduktion med 17%. Til gengæld har vi købt olie. Vi producerer på 
mange produktionsformer, så vi kan køre med det, der er billigst. Man kan se vores 
brændselssammensætning og især positive nedgang her. 

• Der kommer til stadighed nye forbrugere til. Alene de nye udstykninger har givet 118 nye 
forbrugere i 2022 og der kommer flere udstykninger 2023 

• Vi er meget tæt på målet ift. at forberede alle vores målere til radionetværk. Vi har vores udbyder i 
gang med at finde egnede antenneplaceringer. Så det skulle gerne være kørende i 2024. 

• Vi fortsætter vores renovering i Digterparken mod Nordlysvej og Vesterlyngvej og skal også lave 
Brorsonsvej senere på året – under forudsætning af at vi kan få materialer og der ikke kommer 
andet i vejen. 

• Varmepumpens byggefase er skudt i gang. Vi er i øjeblikket i gang med at klargøre grunden og få 
sat fix punkter af til byggeriet. Der er lavet en side på vores hjemmeside, hvor man kan følge med i 
hele byggeprocessen. Den kan findes her.  

Arkiveret 17/2-23 
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